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Aantal bijlagen

Geachte heer Warris,

Op26 januari 2017 heeft u namens de Groenlinks-fractie artikel 41 vragen gesteld over het

Nationaal Grondstoffenakkoord. In deze brief vindt u het antwoord op deze vragen.

1.Is het college op de hoogte van het Nationaal Grondstoffenakkoord?

la. Het college is via de VNG geïnformeerd over het tot stand komen van het Nationaal

Grondstoffenakkoord. Daarnaast hebben wij via de media hier kennis van genomen.

2.Ondersteunt het college de mening dat er een forse omslag nodig is in de manier waarop we

met grondstoffen en afval omgaan?

Er is een fundamentele omslag nodig in de omgang met grondstoffen en afval. Onze aanpak

van afval richt zich hierop. Onder andere in de informatienota evaluatie afval, die de raad in

december 2016 ontving, gaven we aan hoe groot de uitdaging is om onze ambitie waar te

maken.

3.Vindt het college ook dat ook de Osse economie op herbruikbare grondstoffen zal moeten

draaien?

In de Osse duurzaamheidscirkel benoemen we onze ambitie en inzet om zuinig om te gaan

met grondstoffen door minder gebruik, hergebruik, recycling en het stimuleren van de



Volgvel

2

Ons kenmerk

kringloopgedachte. We zetten in op duurzaam inkopen en aanbesteden en experimenteren

met circulair inkopen.

4.Is het college bereid om het Nationaal Grondstoffenakkoord te ondertekenen?

Ja. Wij hebben op ll april 2017 besloten dit te ondertekenen. Hiermee geven we officieel blijk

van het onderschrijven van de inhoud van dit akkoord. Daarnaast geven we hiermee aan in te

zetten op het bereiken van het doel dat in 2050 de Nederlandse economie volledig draait op

herbruikbare grondstoffen. In ons afvalbeleid vertalen we dit naar concrete maatregelen.

Ik hoop dat ik uw vragen naar tevredenheid heb beantwoord

Met vriendelijke groet,

mr. J. van der Schoot

Wethouder duurzaamheid en milieu c.a.


